

《单词百科:instructional是什么意思?instructional怎么发音?instructional的解释和用法》

英语单词instructional是什么意思?instructional怎么读?instructional怎么发音?简答网为您整理了instructional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



instructional怎么读

instructional的读音:[ɪnˈstrʌkʃənl]

instructional的意思

1、adj.指导的, 教育的;

instructional的近义词

1、**instructive** adj.有益的;教育性的;

instructional的双语例句

1、In allusion to this phenomena, we analyzed these courseware and instructional systems.

针对这种现象, 我们对各种教学软件及教学软件开发系统进行了分析.

2、As an efficient instructional technology of reading , adjunction can facilitate reading comprehension.

附加问题是一种有效的阅读教学技术.

3、Costs associated with RAB staff travel (Business Class), preparations of presentations and instructional materials.

与费用有关的RAB职员旅行 (商务舱), 发表和指导的材料准备.

4、American cookery expert known for her books and her instructional television and video series.

蔡尔德,吕底亚·玛丽·弗朗西斯1802-1880美国废奴主义者及作家,著有小说、儿童读物和呼吁改革的作品,如为被称为非洲人的那一群美国人呼吁(1833年)

5、Therefore, this paper brings forward constructivism oriented design principle and method in web based Instructional Design.

在此基础上, 本文提出了基于建构主义理论的网络教学设计的原则与注意点.

6、The disconnection between theory and practice of instructional design is universal.

教学设计理论和实践脱节问题已普遍存在.

7、Today, most cyclotrons are used either for instructional purpose or for isotope production.

今天大多数回旋加速器是用于教学上,或者用于同位素生产.

8、The instructional language is English and Mandarin.

教学语言是英语和华文.

9、This has great instructional significance for seeking a new kind of gear cutting method and equipment.

这对寻求新型齿轮加工方法和开发新型齿轮加工设备具有重要指导意义.

10、Are our students aware of alternative instructional strategies for diverse learners?

我们的学生是否知道适用于多元学习者的另类教学策略?

11、Furthermore, it will make progress of nativization study on instructional design.

此外, 还将进一步推进教学设计本土化研究的进程.

12、With the rapid development of the computer technology, the instructional information source becomes unparalleledly abundant.

随着计算机技术突飞猛进的发展, 使教学信息资源变得空前的丰富庞大.

13、Conclusion MRI can clearly show various appearances of joint injury and have instructional significance for clinic.

结论MRI对膝关节损伤的各种表现显示清楚,对临床有指导意义.

14、The website offers free instructional training in control for policy makers, researchers, educators and general public.

该网站为政策制定者、研究人员、教育工作者和广大公众提供免费的控烟指导培训.

15、But he sees other benefits, too. Students get more instructional time.

但是,他也看到其他益处. 学生上课的时间更长.

16、There is some instructional signification to soft rock tunnel project and practice of mine.

对煤矿软岩巷道工程实践有着一定的指导意义.

17、Fourth, the concrete representation instructional strategies are good for teaching and studying particle concepts.

具象表徵教学法对于教师和学生教授、学习粒子观点有良好的实用性.

18、Analytic result indicated, it's importance instructional significance to mining under the coast applying the method.

分析结果表明, 这种方法对于指导滑坡体下采煤具有重要的意义.

以上是简答网为您整理的instructional怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于instructional的用法、instructional的释义、instructional的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/instructional>

